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Zoals gewoonlijk kiest de Overheid hier weer voor de vage weg. Hoewel de Raad voor de 
Gezondheid duidelijk aangeeft dat er voor de omwonenden gezondheidsrisico’s bestaan en 
de leefomgeving aangetast wordt, kiest de Overheid opnieuw voor afwachten.
Wij van de Stichting Gezonde Woonomgeving Leudal, ervaren dagelijks wat megastallen met 
onze leefomgeving en onze gezondheid doen!
 Het stinkt en stikt van de vliegen. Soms proef je de stront op je tong!
Alles zit onder de stof, binnen en buiten. Het grote vrachtverkeer dat voer aanvoert en mest 
afvoert tast onze nachtrust aan en maakt de smalle plattelandswegen gevaarlijk.
Onze gezondheid wordt niet alleen bedreigt, maar is al aangetast:
Verminderde longcapaciteit
Hartritmestoornis
Migraine
Eczeem
Griepachtige klachten
Onze huizen zijn drie keer zoveel in waarde gedaald dan normaal. Onverkoopbaar 
geworden. Niemand dekt de schade. De lokale overheid haalt de schouders op. 
Planschadeprocedures en andere procedures kosten ons handenvol geld.
En wat doet de Overheid: niets!
Ik was namens “Megastallen nee!” bij de maatschappelijke discussie in Door olv Alders. De 
conclusie was: de veehouderij heeft het vertrouwen van de maatschappij verloren en moet 
een andere weg in slaan. 
Wat is het resultaat van die hele discussie? Niks, alles gaat gewoon door.
Hier rondom het Peelgebied stikt het van de dieren. Miljoenen tonnen stront worden 
geproduceerd: de concentratie fijnstof en ammoniak gaat alle perken te buiten en overtreed 
elke norm. Toch komen er jaarlijks nog tig megastallen bij. De Overheid, zowel op 
Rijksniveau als op lokaal niveau heeft lak aan haar burgers. Zeker als de verkiezingen weer 
voorbij zijn.
Deze wet draagt niks bij als lokale overheden de baas zijn. Zij zijn bevooroordeeld ( eggen 
zelfs letterlijk in hun verkiezingsprogramma dat boeren een streepje voor hebben). Ze kijken 
alleen naar economische aspecten, zijn ondeskundig en kunnen wat procedures betreft niet 
tegen de veemaffia met het grote geld op.
De Rijksoverheid moet eindelijk eens moedig zijn, de vee-industrie echt stoppen en kiezen 
voor milieu, leefomgeving en gezondheid van haar burgers. Dit zijn halve maatregelen.
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